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Commissie 2 

Notulen                                                                          Zitting van 12 maart 2025 
 

 

 

 

Samenstelling: 

Aanwezig: 
Mieke Heymans, voorzitter; Kelly Verheyen, schepen; Stijn Adriaensens, schepen; Achraf El Yakhloufi, raadslid; Eric 
Vos, raadslid; Dieter De Quick, raadslid; Reccino Van Lommel, raadslid; Koen De Busser, raadslid; Liesbeth 
Langewouters, raadslid; Laurien Op de Beeck, raadslid; Greet Oris, raadslid; Brigitte Pynenborg, raadslid; Leen 
Borgmans, raadslid; Yannick Glassée, secretaris 
 
Zijn eveneens aanwezig: 
Peter Maene, raadslid 
 
Verontschuldigd: 
Wout Schafraet, raadslid 
 
 
12 maart 2025 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 
 

2. Jaaroverzicht peuterspeelpunt en speel-o-theek 
 

Toelichting 
Het peuterspeelpunt en de speel-o-theek zijn ongeveer een jaar geleden verhuisd naar de nieuwe locatie in Niefhout. 
Afgelopen jaar was een zeer succesvol jaar, en dit komen we graag toelichten. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Bieke Willems toelichting bij dit punt. 
Liesbeth Langewouters vraagt naar de groeimarge van cliënten en speelgoed.  
Bieke Willems antwoordt dat er een groeimarge blijft voor cliënten. In de speelotheek, waar de ruimte beperkt is, 
proberen ze het maximale eruit te halen en gebruiken ze een kelder in Niefhout voor opslag, waar 
seizoensgebonden speelgoed wordt gewisseld en opgeslagen. 
Liesbeth Langewouters vraagt of het speelgoed nieuw of tweedehands wordt aangekocht.  
Bieke Willems legt uit dat speelgoed nieuw wordt aangekocht om zo lang mogelijk mee te gaan en om gezinnen die 
het minder hebben niet te benadelen, aangezien zij zich vaak tweedehands spullen kunnen veroorloven. 
Liesbeth Langewouters vraagt of moeders een attest krijgen na het afronden van lessen Moedertaal.  
Bieke Willems antwoordt dat moeders een attest niveau 1.1 en 1.2 kunnen verdienen en hoopt dat ze tegen die tijd 
opvang voor hun kinderen hebben gevonden en in het reguliere circuit kunnen aansluiten. 
Liesbeth Langewouters vraagt of er begeleiding aanwezig is.  
Bieke Willems bevestigt dat er lesgevers zijn, kinderbegeleiders en vrijwilligers die het geheel ondersteunen. 
Eric Vos adviseert om de methodiek van de bibliotheek te bekijken met betrekking tot het lenen, ontlenen en zorg 
dragen van materiaal en vraagt of er gedacht wordt aan een doorkoppeling om peuters naar de bibliotheek te leiden.  
Bieke Willems bevestigt dit en legt uit dat ze mensen die vragen naar boeken doorverwijzen naar de bibliotheek. Ze 
organiseren uitstapjes naar de bibliotheek en halen soms de bibliotheek in huis. 
Uit het publiek komt de vraag of er mensen zijn die niet meer bereikt worden door de centralisatie van het project.  
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Bieke Willems erkent dat niet iedereen het Huis van het Kind kan bereiken en dat ze in de toekomst de koppeling 
met buurthuizen willen maken.  
Kelly Verheyen voegt toe dat dit al goed werkt bij de Schoor en dat ze kijken naar mogelijkheden binnen Zorgzame 
buurten. 
 
 

 
 

3. Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg 
 

Toelichting 
Er wordt toelichting gegeven rond volgende aanvullende reglementen: 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake Troef - 
Inrichten van twee parkeerplaatsen voor het laden van elektrische wagens 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake 
Stationstraat - Inrichten van twee parkeerplaatsen voor het laden van elektrische wagens 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake 
Spoorwegstraat - Inrichten van twee voorbehouden parkeerplaatsen voor personen met een handicap 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake 
Visbeekstraat - Invoeren van een parkeerverbod 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake de 
Onze Lieve Vrouwstraat - Aanbrengen van de verkeersborden B22 waarbij fietsers en bestuurders van 
speed pedelecs verkeerslichten voorbijrijden om rechts af te slaan wanneer het verkeerslicht op rood of 
oranjegeel staat 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake 
Tichelarijstraat - Uitbreiden van het parkeerverbod t.h.v. het kruispunt met Diamanterf 

• Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg inzake 
Sussenpad - wijzigen van de voorrangsregeling 

 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Sara Geukens toelichting bij dit punt. 
Achraf El Yakhloufi vraagt of er, naast de twee huidige laadpalen, twee extra laadpalen in de Stationstraat geplaatst 
worden. Rond de regeling ‘Rechts door rood’ op het kruispunt van de Onze Lieve Vrouwstraat vraagt hij waarom 
dezelfde regeling niet wordt toegepast wanneer men van de hoofdbaan komt. Als laatste stelt hij voor een 
signalisatiecampagne te voeren rond het verkeersbord B22 in de Onze Lieve Vrouwstraat.  
Sara Geukens verduidelijkt dat de laadpalen al aanwezig zijn maar dat de signalisatie nog moet worden voorzien. 
Het gebruik wordt door de netbeheerder opgevolgd. Indien nodig kunnen er extra laadpalen geplaatst worden.  
Wat betreft de regeling rechts door rood komende vanuit de Merodelei antwoordt ze dat dat niet toegelaten wordt om 
conflicten te vermijden. 
Stijn Adriaensens ondersteunt het idee van een signalisatiecampagne en benadrukt het belang van veilige en snelle 
doorgang voor alle weggebruikers.  
Eric Vos merkt op dat lange wachttijden soms leiden tot rood licht negeren door voetgangers.  
Mieke Heymans vraagt waarom fietsers en voetgangers niet tegelijkertijd groen hebben. 
Sara Geukens legt uit dat dit conflicten zou veroorzaken.  
Uit het publiek komt de opmerking dat elk verkeerslicht conflictvrij zou moeten zijn. 
Dieter De Quick vraagt naar verdere aanpassingen van het kruispunt om de snelheid van snellere weggebruikers 
(zoals speedpedelecs) te doen afnemen.  
Sara Geukens antwoordt dat men onderzoek voert naar oversteekbaarheid, afstand en toegankelijkheid van 
kruispunten, waarin dit kruispunt ook opgenomen is. Om voertuigen met verschillende snelheden op één plaats 
samen te laten bewegen, heb je ruimte nodig en dat heb je jammer genoeg niet overal.   
Laurien Op de Beeck benadrukt het belang van bewustwording voor verschillende soorten kwetsbare 
weggebruikers.  
Reccino Van Lommel vraagt of er reeds proefprojecten zijn opgestart op basis van de slimme-lichtregelingen in 
Nederland. 
Stijn Adriaensens bevestigt dat de verkeerslichten in de Onze Lieve Vrouwstraat al slimme lichten zijn. De 
verkeerslichten detecteren openbaar vervoer, fietsers en voetgangers. 
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4. Samenwerkingsovereenkomst gezondheidsmakers 
 

Toelichting 
Voor de uitrol van een lokaal preventief gezondheidsbeleid kunnen lokale besturen terugvallen op 
Gezondheidsmakers Kempen (vroegere LOGO Kempen). Deze samenwerkingsovereenkomst sluit 
Gezondheidsmakers af met alle Lokale Besturen uit het arrondissement en regelt de concrete samenwerking tussen 
Gezondheidsmakers Kempen en Stad Turnhout. De gemeenteraad wordt gevraagd om de 
samenwerkingsovereenkomst goed te keuren. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Sam Hufkens toelichting bij dit punt. 
Eric Vos vraagt hoe de Gezondheidsmakers momenteel georganiseerd zijn.  
Sam Hufkens legt uit dat zij expertise hebben op alle domeinen van de Vlaamse Gezondheidsdoelstellingen en dat 
ze naar een Vlaams niveau zijn gegaan voor efficiëntie. Hoewel de medische milieukundige werking nu op een hoger 
niveau is getild en niet altijd fysiek aanwezig is in Turnhout, blijft hun expertise rond geestelijke 
gezondheidsbevordering, gezonde voeding, beweging, en tabak fysiek aanwezig in de stad, namelijk in de 
Stationsstraat. 
Eric Vos vraagt hoe de afstemming van programma’s in de meerjarenplanning gebeurt.  
Sam Hufkens geeft aan dat dit soms zoeken is, maar dat ze proberen meer lange termijnplanning in te steken. Dit is 
niet altijd evident qua timing met lokale besturen, maar ze hebben voor dit jaar materialen voorbereid om een 
aantrekkelijk programma te maken. 
Dieter De Quick vraagt of de werking nu meer projectmatig is.  
Sam Hufkens bevestigt dat zij als brugfiguur tussen de Vlaamse projecten en het lokale bestuur coachend en 
ondersteunend werken, waardoor ze vaak projectmatig werken. 
 
 

 
 

5. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 

5.1. Ontwerpbeslissing partnerovereenkomst PAKT 
 

Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Anne van Dyck toelichting bij dit punt. 
Liesbeth Langewouters vraagt hoe arbeidsattitudes worden aangebracht bij de doelgroep.  
Anne Van Dyck legt uit dat er vanaf dag één over werk wordt gesproken en toekomstperspectieven worden gegeven. 
Deelnemers moeten zich vrijwillig engageren en worden opgevolgd door het OCMW of VDAB, afhankelijk van hun 
situatie. 
Liesbeth Langewouters vraagt hoe de organisatie bekend wordt gemaakt.  
Anne Van Dyck antwoordt dat het project op de website van de Stad staat en bij de opstart in de media is geweest, 
wat voor veel spontane toestroming zorgt. 
Dieter De Quick vraagt naar de capaciteit van het project.  
Anne Van Dyck zegt dat ze mikken op twintig begeleidingen per trajectbegeleider. 
Mieke Heymans vraagt of mensen die tewerkgesteld zijn nog worden opgevolgd door PAKT.  
Anne Van Dyck antwoordt dat dit afhangt van de situatie. Bij artikel 60’ers wordt het door het OCMW opgevolgd. In 
de praktijk merk je wel dat hulpverleners soms moeilijk kunnen loslaten waardoor ze toch nog passief opvolgen. 
Koen De Busser benadrukt het belang van een vertrouwensband tussen hulpverlener en deelnemer.  
Anne Van Dyck geeft aan dat er vaak een periode is waarin de begeleiding dubbel loopt, maar dat loslaten 
uiteindelijk noodzakelijk is. 
Koen De Busser vraagt naar de resultaten van het project.  
Anne Van Dyck legt uit dat de meeste begeleidingen nog lopen en dat het project traag op gang is gekomen, maar 
dat de resultaten tot nu toe positief zijn. 
Dieter De Quick raadt aan om de cijfers op lange termijn bij te houden.  
Kelly Verheyen bevestigt dat 80% van de artikel 60’ers duurzaam aan het werk blijft. 
Koen De Busser vraagt naar de intensiteit van de opvolging.  
Anne Van Dyck zegt dat elke cliënt minstens één keer per week fysiek wordt gezien, soms nog intensiever. 
Eric Vos vraagt naar de geografische spreiding van de instroom en de evaluatie van de subsidiering.  
Anne Van Dyck legt uit dat de meeste deelnemers uit Turnhout komen en dat er na drie jaar een grondige evaluatie 
zal plaatsvinden. 
Dieter De Quick vraagt of het project zich richt op schoolverlaters.  
Anne Van Dyck bevestigt dat dit niet specifiek het geval is, maar dat er wel kansen worden geboden. Er zijn partners 
in het partnerschap die wel specifiek op deze doelgroep gespecialiseerd zijn. 
Kelly Verheyen benadrukt het belang van preventief werken in kleuterscholen om vroegtijdige schooluitval te 
voorkomen. 
Uit het publiek wordt opgemerkt dat het project 94 van de 900 te bereiken mensen heeft bereikt en dat er dus nog 
werk aan de winkel is.  
Anne Van Dyck erkent dat dit een uitdaging is, maar dat dat ingecalculeerd is. Een project heeft altijd tijd nodig om 
op te starten. De begeleiding op tijd stopzetten levert de grootste winst op. 
Koen De Busser vraagt naar het vangnet na stopzetting van het traject.  
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Anne Van Dyck zegt dat deelnemers worden doorgestuurd naar andere partners zoals OCMW, VDAB, en Duo For a 
Job. 
Achraf El Yakhloufi prijst het project en benadrukt dat 20% tewerkstelling een goed resultaat is voor de meest 
kwetsbare mensen in de samenleving. 
 
 

 
 

6. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 
Yannick Glassée 
Commissiesecretaris 


